

# STALKLUBBEN

## MÖTESPROTOKOLL

Sida 1(3)

Ärende: Styrelsemöte Stalklubben

Mötesdatum: 10 juni 2010

Utfärdare: Göran Oleskog

Datum: 15 juni

Närvarande: Daniel Andersson  
Göran Oleskog  
Patrik Eriksson  
Magnus Moberg  
Anders Häll

Anna-Stina Petersen

För kännedom:  
Jennica Andersson  
Håkan Johansson  
Mats Helgesson  
Inger Andersson (företaget)

1. Daniel öppnade mötet
2. Dagordningen godkändes
3. Rapport från kassör och budget

Patrik rapporterade att det börjar bli lite tomt i kassan. Varken Siemens eller Alstom har betalat medlemsavgifterna för 2010 än.

Alstoms representanter i styrelsen, Mats och Göran, skall den 17 juni träffa Jimmy Hayashi som är Anders Gestrins efterträdare vad gäller avgifter till Stalklubben. Bl.a för att få till ett skrivet avtal om avgifterna. Förhoppningsvis inkommer avgifter från Alstom snart efter detta möte.

Patrik skall inom den närmaste tiden ha ett möte med Per Sjökvist som är chef på ekonomisidan hos Siemens inom bl.a debeteringar för att försöka lösa frågan angående våra fakturor till Siemens då våra stugor hyrs av företaget.

Patrik framförde att han tycker vi skall ha en diskussion om prispolicy inom styrelsen och med sektionerna. Målsättningen är att varje verksamhet bör bära sina kostnader så långt det är möjligt.

4. Villa Leire

Fogdefrågan i Villa Leire ser ut att ha löst sig på ett förträffligt sätt. Nya fogdar som efterträder Marita Ahx blir Ulrika Hofstedt och Conny Andersson. Bägge jobbar på Siemens, Ulrika som tjänstesidan och Conny i verkstaden. Patrik Rutberg som också var tilltänkt har anmält sitt intresse för Villa Leire och bistår gärna som ide'givare och med punktinsatser. Ulrika och Conny har erhållit administrationsrättigheter i bокningssystemet.

Vi beslutade om att häva investeringsstoppet för Villa Leire. I förekommande fall beslutas på sedvanligt sätt om investeringar, i första hand på styrelsemöten.

Vi bör ta fram en investeringsplan för Villa Leire för de närmaste kommande åren.

Mötet diskuterade kort problemen med överlämning av stugan från en hyresgäst till nästa. Någon form av checklista och beskrivning av de olika regler som gäller vid hyra av stugan bör tas fram. Anders Häll framförde att puben har liknande problemställning och har en checklista som skrivs under av hyresgäster. Han lovade att skicka över denna.

### 5. Skogstorp

De nya fogdarna är igång med förberedelserna för bastubygget. Länsstyrelsen har i princip färdigbehandlat frågan om strandskydd, ser hoppningivande ut. Placeringen av bastun blir mellan stugan och sjön hitom kullen.

En ny skylt uppe vid stora vägen vid gångvägen till stugan är uppsatt.

### 6. Övriga frågor

#### Roddklubben

Frågan verkar ha stannat av. Roddklubben har inte hört av sig på Patriks mail.

Patrik skickar nytt mail snarast och om de inte hör av sig de närmaste veckorna går vi förmodligen vidare med en annan lösning, Villa Leire?

#### Kristina

Patrik har haft ett möte om Kristina med Lisa V på partner.

Bl.a diskuterades ägandeskap och ansvar. I princip vill vi hämta och lämna båten vid bryggplatsen.

Vår lista på alla säkerhetsdetaljer har accepterats av företaget.

Även full ansvarsförsäkring är tecknad.

#### Puben

En person har anmält sig som intresserad till att fullt ut ta på sig rollen som serveringsansvarig., vem??

Fyra personer har anmält sig intresserade till en mindre grad, vilka??

Utbildning till detta skall ske på en kurs, kostnad 3000-4000 kr. Oklart om det är per person eller totalt??

Vi beslutade att låta de fem intresserade att gå kursen. En förutsättning är att de förbinder sig att ställa upp som serveringsansvariga upp till 4-5 gånger per år.

Besiktning av puben rörande vårt livsmedelstillstånd har gjorts av en inspektör. Fem stycken punkter kvarstår. Vi bjuder in dem igen då detta är åtgärdat.

#### Bokningsprogrammet

Magnus har lämnat vår önskelista över önskade förbättringar av bokningsprogrammet till firman som vi anlitar. Vi har ännu inte fått någon respons på detta. Magnus har tidigare varit i kontakt med Louise på denna firma.

Sedan tidigare beslutat har vi 17000 kr budgeterat för dessa förbättringar.

#### Konstsektionen

Daniel tar kontakt med Louise Nilsson om hon kan annonsera om en konstresa till Stockholm. Detta skall läggas ut på intranäten på resp. företag.

Vi önskar att åtgärderna skall vara införda t.o.m juli 2010.

7. Nästa styrelsemöte

Nästa styrelsemöte är ej beslutat.

8. Mötet avslutades

Vid protokollet      Göran Oleskog (sekr)



Justering              Daniel Andersson (ordf.)

